

工廠專用移動式冷氣機

MOVING AIR CONDITIONER FOR FACTORY



適用機械種類

- 加工件模具冷卻
- 受開孔尺寸限制的電控箱或機櫃
- 改善廠房悶熱，局部的工作站冷卻應用

特性及功能

- 冷風出口風量大。
- 不受電控箱尺寸影響，皆能使用。
- 附萬向輪軸，可定點移動，使用彈性，不受限制。
- 使用者可依熱負載溫升的狀況調整需求溫度，並加大散熱面積，可適用較高環境溫度。
- 採用新型高效率環保冷媒，不污染環境。

APPLICATION

- Cooling for workpiece molding.
- Electrical control panel or cabinet which is limited by installing location.
- It is improved stuffy condition in factory, and regional worksation cooling application.

FEATURE

- Outlet of cold air is strong wind.
- Electrical control panel which is no limited by installing location or space.
- It is with caster that could be fixed-point moving. Also it is flexibility and no limited.
- Users can adjust demand temperature according to temperature rising of hot load and increasing heat dissipation area. It is suitable for higher ambient temperature.
- Filling high-efficiency environmental refrigerant, without pollution.

規格表 CAM SERIES SPECIFICATION

型式 Model		CAM-08S	CAM-12S	CAM-24S
冷卻能力 Cooling capacity	BTU/HR 50/60Hz	6400/8000	9600/12000	19200/24000
	KCAL/HR 50/60Hz	1600/2000	2400/3000	4800/6000
	W 50/60Hz	1875/2345	2815/3520	5630/7040
使用範圍 Operative range	室溫 Room temperature		10°C~40°C	
設定範圍 Setting range	定溫控制 Constant temperature controller		25°C~30°C	
電源 Power source	V	1Ø AC220V 50/60Hz		3Ø AC220V 50/60Hz
總負荷電流 Total load current	A	5	6	8
外型尺寸 Dimension (DxWxH)	mm	530x315x986	530x315x986	689x484x1520
總重量 Weight	kg	53	53	125
冷媒 Refrigerant	gas	R134a / R407C		

* 能力測試數據標準點(室溫35°C、控制箱內溫度35°C) (參考值)

* 特殊規格設計及其它電壓需求請與我司聯絡

* 本公司因技術需求或升級有隨時更改內容、文字、產品規格之權利，變更恕不另行通知

* Standards of capability test data: Room temperature:35°C, Electric control panel temperature:35°C (F.Y.R)

* If you have special specifications or need of other Voltage, please contact us.

* If our company has technical or upgrade requirements, we reserve right to change contents, words, and product specifications without further notice.